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Beste commissie,  

Laat het duidelijk zijn, het gaat hier om het voorliggende BP. Alles wat wij vanavond noemen en waar 

we bezwaar tegen hebben geuit, komt uit het BP of uit de Nota van Zienswijze.  

 

Het voedselbos waar iedereen vanavond zo vol lof over spreekt is een bestaand en mooi initiatief en 

ligt hier niet voor ter besluitvorming. Het is juist de kleinschaligheid hiervan die wat ons betreft in 

het gedrag komt door de aanzuigende werking van ge genoemde ruime horecavergunning.  

 

De druk die extra zal ontstaan op het verkeer, is in 2010 (zie bijlage) al nadrukkelijk een zorg van dhr 

Peek in zijn bewaar tegen een volgende fase van de bouw van Op Buuren. Maar in zijn eigen 

voorliggende plan voorziet hij geen enkel probleem in dat kader… 

 

Het is daarnaast nu eenmaal een feit dat wanneer andere bewoners van Stichtse Vecht hun woning 

niet langer kunnen betalen, ze gedwongen zijn te verhuizen. Hoe vervelend ook voor de familie Peek 

en voor de mogelijke consequenties van het erfgoed, dat zou ook voor hen moeten gelden. 

 

Een belangrijke oproep doe ik namens ons allen aan de gemeenteraad: beoordeel het BP op de 

merits van en de feiten die erin genoemd staan. Niet op emotie, aannames of belangen. Beoordeel 

dit plan op haar merits en feiten. 


